
 

Sidan 1 av 2  

 
 
Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-06-27 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Henrik Roolf, ledamot 

Lennart Claesson, suppleant 

 

Vi hade bjudit in Frida Milevi från Svenska Bouleförbundet för att berätta om resultatet av 

enkäten Trygg Idrott 65+. Det är 458 personer som har svarat på enkäten, där 12,2 % hör till 

distrikt GBBF. Några punkter från resultatet är att många vill att ens förening ska anordna fler 

sociala aktiviteter, att det finns ett stort intresse för att veta mer om mental träning och att det är 

en stor del som inte har gått en HLR-kurs (Hjärt-Lung Räddning) och som inte vet hur en 

hjärtstartare fungerar eller att det inte finns någon i föreningslokalen.  

Frida kommer även att dela upp enkätsvaren på distriktsnivå, så vi kan se vilka punkter vi ska 

arbeta vidare med. Vi kommer också att ha detta som en punkt under höstens möte med ”De 

fyras gäng”. 

Vi tackade Frida för genomgången och fortsatte sedan med styrelsemötet. 

 

1. Mötets öppnande 

Anja förklarade mötet, som hölls via Teams, för öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

4. Ekonomisk genomgång 

Hasse visade Balansrapporten och Resultatrapporten. Vi har en stabil kassa. I höst 

kommer vi att ha en del kostnader med föreningsträffen och träffen med ”De fyras 

gäng”.  

Faktureringen tar lite för långt tid och vi behöver se över hur vi kan lösa det. Det är en 

punkt som vi kommer att ta tag i till hösten.  

5. Rapport från kommittéerna  

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

Seriespelet är genomfört utan några större incidenter. Inbjudan till höstens seriespel ska 

skickas i dagarna. Marianne och Hasse kollar på tidigare inbjudan. 

Tävlingsansökan från Hällesåker har inkommit, och denna godkänner vi.  

Swiss Monrad kommer att hållas den 5.e augusti på Slottsskogsvallen.  

b) Ungdomsansvarig – Anja 

Prins Bertil Junior Cup är på tur. Andreas Roolf kommer att vara vår representant från 

GBBF. Om det behövs så beställer han tröjor till deltagarna.  
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c) Funktionsvariationsansvarig – Marianne  

Vi avvaktar distriktssvaren från Trygg Idrott 65+.  

d) Domaransvarig – Henrik t.f. 

Vi saknar domare till seriespelet i augusti. Vi tar tag i detta efter SM. Henrik skickar en 

förfrågan till våra granndistrikt.  

e) Jämställdhetsansvarig – Marianne 

Inget att rapportera. 

f) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Inget att rapportera. 

g) Utbildningsansvarig – Henrik 

Här tar vi med oss resultatet från enkäten Trygg Idrott 65+. 

6. DM/Seriespel 

Det har gått ut en enkät om DM med sista datum 31/7.  

7. ”De fyras gäng” 

Träffen med ”De fyras gäng” kommer att hållas helgen 23 – 24/9. Vi tittar på 

konferenslokaler och övernattning, lördag lunch till söndag lunch.   

8. Inkomna synpunkter/Enkät DM 

Vi avvaktar svaren från enkäten. Inga övriga synpunkter har inkommit. 

9.  Motion till förbundet 

Punkten flyttas till nästa möte.   

10.  Övriga frågor 

Vi behöver se över och komma med ett förslag på styrelseersättningar, som är bättre 

baserade på rollen i styrelsen och på hur mycket tid som läggs. Detta tar vi som en 

separat punkt på nästa dagordning. 

11. Nästa möte 

Nästa möte hålls via Teams, tisdagen den 1 augusti kl. 18. Hasse skickar ut en länk. 

12. Mötets avslutande 

 Anja förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 

Sekr.    Ordf. 


